
 

 
 

 

 vrolijk en 
mooi! Het fantastische 
boek Lãcita~Chirsãla 
is geschreven en 
geïllustreerd door de 
auteur D.T.F.Dreamer. 
Dit deed zij gewoon 
achter haar PC'tje in 
Holendrecht. 
 

 boek 
Lãcita~Chirsãla 
bevat een uniek 
fantasyverhaal. Het 
was genomineerd 
voor De Nieuwe 
Schrijverprijs 
2007/2008. Voor deze 
nominatie moet 'n 

boek onder literatuur vallen. Lãcita~Chirsãla voldeed aan 
alle eisen. Volgens de jury ben je zelfs helemaal gelukkig 
na het lezen van dit mooie Elfenverslag. Lãcita~Chirsãla 
bevat enorm veel humor, is gekruid met wat wijsheid en 
gezouten met 'n enkele traan.  
 

 vertelde dat haar 14 jarige tiener dochter tijdens 
het lezen over de grond rolde van het lachen. Een andere 
mevrouw kon het bij 2 ontroerende hoofdstukken niet 
droog houden. Het is werkelijk een boek dat je raakt. Het 
gaat onder andere over vrijheid, vrede, vriendschap, dieren, 
de natuur en een piepklein sprookjesachtig asielzoekertje, 
dat moeite heeft met onze taal. Daardoor maakt hij leuke, 
vertederende opmerkingen en ontstaan er soms grappige of 
ontroerende situaties. Natuurlijk zijn er nog heel wat andere 
bijzondere karakters in Lãcita~Chirsãla. Zo komt er een 
tiener in voor die ondanks dat hij illegaal in ons land 
verblijft, iets geweldigs helpt opbouwen. Doch, de lezer zal 
in dit boek nog veel meer wonderlijke personen tegen 
komen. Meer verklap ik er niet over, dat mag iedereen zelf 
ontdekken.  

 
 is als fantasy familieroman geschikt 

voor kinderen vanaf 12 jaar en iedereen daarboven. 
Natuurlijk kan het voorgelezen worden aan kinderen onder 
de 12, onlangs hoorde ik dat ook 8 en 9 jarigen ervan 
smullen. Dit mooie Elfen Fantasy verslag, is online te koop 
bij bol.com, Bruna, Scholte, Selexys, Van Stockum en Ako. 
Men kan Lãcita~Chirsãla ook bij boekwinkel Polki in 
Reigersbos bestellen.  
 

 meer info wil kan op Hyves kijken onder: Dancey 
The Fairytale Dreamer. De auteur koos deze naam bewust, 
ze wil namelijk dat haar boek ook in het Engels verschijnt. 
Dancey zou het leuk vinden als iedereen die kijkt ook lid 
wordt van haar Hyves.  

 
 

 

Op zondag 28 september vindt tussen 12.00 en 15.00 weer 
een grote rommelmarkt plaats op 't Brinkie. Op het voor-
plein staan zo'n veertig marktkramen vol met door Gaasper-
dammers ingebrachte spullen. In de grote koeienstal staan 
stellingen vol met boeken. In de educatieve ruimte de 
nodige computers. En vanuit het geitenhok worden de 
mooiste spullen via een heuse veiling bij opbod verkocht. 
Al die spullen, boeken, goede kleding, apparatuur enz. 
kunnen in de komende week dagelijks - behalve dinsdag - 
tussen 8.00 en 17.00 uur worden ingebracht.  
 

  
Naast de twee jaarlijkse grote rommelmarkten en de 
minimarkten tussendoor wordt op maandag, woensdag, 
donderdag en vrijdag tussen 13.30 en 15.30 (goede!) 
tweedehands kleding en allerlei spulletjes verkocht vanuit 
de wagenschuur, die dan een kledingmagazijn is. Omdat 
Corrie en Ans hier de scepter zwaaien is de bijaam C&A 
winkel! Het afgelopen jaar brachten alle verkopen bij elkaar 
35.000 euro op. Bestemd voor de jaarlijkse exploitatie  
 

Op 8 juni j.l. hebben we weer 
Het is schitterend als ouders en kinderen een heuse optocht 
in elkaar zetten, geschminkt worden, of zich verkleden als 
prinses. Daarna met toeters en bellen in optocht naar de 
ponyweide waar Paulo&Mayka optreden in een heus Circus 
Zanzara. Genoten hebben we weer met ons allen, dankzij de 
vele vrijwilligers, en financiële bijdragen uit de 
bewonersbudgetten van het Stadsdeel en de muntenactie! 
Voor foto
www.kinderboerderijbrinkie.nl  
 

  
Op 1 april 2001 is het begonnen, de inzameling van allerlei 
buitenlandse munten en biljetten. In de eerste Brinkie-
melkbussen bij bakker Jongejans in Reigersbos, C1000 in 
Gein, de bakker in Holendrecht kwamen de eerste munten. 
binnen. gebouwen neer-
gezet of vernieuwd. Na de tsunami ging de helft van de 
opbrengst naar Sri Lanka voor een schooltje en twee speel-
tuintjes bij een weeshuis. Ook is het weeshuis Gurukulam 
herbouwd, inclusief een veestapel.  



 

 
Sinds augustus 2007 is meer dan 15.000 euro gegaan naar 
www.stichtingbaland.nl voor UMANG, een begeleid-
wonen-project voor meervoudig gehandicapte kinderen, 

zorgboerderij zal bestaan. In augustus dit jaar is een nieuwe 
mijlpaal bereikt. Door twaalf kilo (!) pesetas in Barcelona 
te wisselen kwam Stanneke terug met maar liefst 750 euro, 
waardoor de muntenthermometer na 7,5 jaar de mijlpaal 
van 150.000 euro heeft bereikt. Dus, mocht u nog 
buitenlandse munten en/of biljetten over hebben, de 
Brinkie-bussen zijn er goed voor. Dit jaar hebben we er ons 
verjaardagsfeestje van kunnen vieren en een nieuwe 
bakfiets gekocht. En ook dit allemaal weer tot plezier van 
kind en dier! De muntenman van de ToonBank dankt u!  
 

Toen ik in het voorjaar 1981 in Mijehof kwam wonen, was 

toen no  heette een 
zandwoestijn, met veel onkruid, hier en daar struiken en 
stukken groen. Met mijn zoontje van twee heb ik daar toen 
heel wat rond gedwaald, niet wetend welke toekomst voor 
mij met dit gebied in het verschiet lag. In 1982 ging het 
gehele gebied op de schop, radicaal werd alles 
geamoveerd , zeg maar vernield, ook de mooie wilde 

stukken die er toen al waren. De eerlijkheid gebiedt mij te 
zeggen, dat er uiteindelijk een mooi park voor terug kwam, 
met een grote heemtuin, schooltuinen, de Riethoek, spel- en 
sportvoorzieningen en aan de zuidkant zou een grote 
kinderboerderij verschijnen. Aan de zuidkant tegen de 
Meerkerkdreef aan verrees eind 1982 een groot gebouw. Ik 
kan me nog herinneren dat iemand mij vertelde dat daar een 
filiaal van Artis  zou komen. Op de plattegrond bij de 

uitnodiging voor de opening van het park, in september 
1983, bleek het niet om een gebouw van Artis te gaan. Het 
was bestemd voor de Dienst Openbare Werken van de 
Gemeente Amsterdam, zeg maar wat nu de afdeling Beheer 
en Openbare Ruimte van het Stadsdeel is. Tegelijkertijd 
hoorden we dat er ten gevolge van de bezuinigingen van de 
toenmalige wethouder Heerma geen kinderboerderij zou 
gaan komen, hoewel de terreinen hiervoor wel waren 
aangelegd. Uit protest, tegen dit voornemen van de 
gemeente Amsterdam, zorgde bovengenoemde vader - 
tevens buurtwerker in de Bijlmer - in nauw overleg met 

Boer Floor van Gliphoeve dat er op die dag in september 
schapen kwamen te lopen op de graasweide ten oosten van 
Mijndenhof. En de toekomstige Brinkie-boer zelf was die 
dag present met een ponykar, getrokken door een heuse 
pony en jawel, met een zestal kinderen erop, drie meisjes: 
Rian, Annemiek en Lotje en drie jongens: Menno, Gijs en 
Koen. Er zijn (ergens, maar waar?) nog foto s van. 
Overduidelijk was toen al in september 1983 dat we 
helemaal niet meer op de gemeente zouden kunnen 
rekenen, en vanaf dat moment is het gaan broeien, dat we 
het dus zelf zouden moeten gaan doen. 

Die hangt weer van ons zelf af. Inmiddels is het precies 25 
jaar later. gebroei  op die Openingsdag in september 
1983 is niet voor niets geweest. Heeft precies een half jaar 
later  op 23 maart  geresulteerd in een bewonersinitiatief 
om dus maar zelf te gaan beginnen. Letterlijk door gewoon 
te beginnen, door te gaan DOEN. Door hetzelfde dammetje 
bij de graasweide dat in september 1983 was afgezet voor 

dagschapen  nu af te zetten met een groot ijzeren hek en 
vervolgens er met oude houten deuren uit de flat Gliphoeve 
dierenverblijven neer te zetten. Als je nu d

wij Gaasperdammers er in 25 jaar van gemaakt hebben, dan 
 Ja..precies, en 

toch is het zo: dat van die plannen van het Stadsdeel, dat 
van die woningen op diezelfde plek, kijk maar op die 
tekeningen, en kijk maar op die plattegronden van zuidoost. 
Die zijn nu zelfs door de Dienst Onderzoek en Statistiek 
(O&S) van de gemeente Amsterdam gebruikt voor een 
enquête . 
Alsof het allemaal maar legitiem is om zomaar de andere 
helft van het Centraal Park erbij te pikken  tegen alle 
gemaakte afspraken in (Structuurvisie 2020 van eind 2005).  
 

 
In de laatste maanden van dit jaar 2008, vijf en twintig jaar 
precies na de officiële opening van het Centraal Park, wordt 
er volop gesproken over de vijfduizend woningen die in 
Gaasperdam gebouwd zouden moeten worden. Uiteindelijk 
zullen de door ons gekozen raadsleden daarover beslissen. 
Degenen die de Structuurvisie 2020 goed lezen, zullen na 
lezing overtuigd zijn dat er inderdaad alleen maar afspraken 
zijn gemaakt over de oostzone van dit Park (het gebied rond 
de Gooiseweg waarvan de Stadsdeelraad van periode 1987-
1991 besloot deze NIET door te trekken), terwijl t Brinkie, 
echt waar, aan de westkant ligt ! En natuurlijk kan de 
coalitie een nieuw besluit nemen en alsnog zeggen dat ze  
toch het HELE Park als woningbouwlocatie willen hebben. 
Dat heb je nu eenmaal als je in de meerderheid bent. Maar 
of ze dat uiteindelijk gaat doen, als ze nog eens zien en 

gebroei  van 25 jaar geleden gebeurd 
is, dat betwijfel ik ten zeerste! Daarom deze 
 

Bewoners, kom op met uw verhalen, tekeningen, foto,s, 
gedichten, liederen enz. enz., waarin 
Brinkie echt ONS Brinkie geworden is, dat daarom dan ook 
op DEZE plek moet blijven. Brinkie-Boer-Borst vraagt u,  
alles te mailen naar kiboe1@xs4all.nl    


